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ST 24/17 Godkjenning av referat fra forrige møte 22.03.2017

Vedtak i MH - LOSAM - 19.04.2017

Referatet ble godkjent pr. e-post etter forrige møte.

ST 25/17 Orientering om arbeidet med Prosess for bemanningsplan for Institutt for klinisk 
og molekylær medisin (IKOM)

Behandling i MH - LOSAM - 19.04.2017

Solrun Valen informerte om saken. Arbeidsgiver har fulgt opp det LOSAM ba om, og har 
invitert til innspill fra instituttene. Det var godt oppmøte på allmøtet 4. april og mange fikk svar 
på sine spørsmål. Solrun Valen spurte om LOSAM var trygge på at prosessen nå var på rett 
spor, og fikk bekreftet dette fra arbeidstakerorganisasjonene. Nå har alle involverte ansatte 
mulighet til å komme med innspill. 

Dekan opplyste at det ikke er bestemt at det skal kuttes akkurat tre årsverk, men at bemanningen 
av det nye instituttet skal dimensjoneres etter de samme prinsipper som alle de andre 
instituttene. Bemanningen skal være tilpasset oppgavene. Det er mest rettferdig at alle enheter 
behandles på samme måte. Man må også huske at det vil komme ytterligere krav om 
innsparinger i årene som kommer, og at dette er noe organisasjonene også må ha i tankene når 
de vurderer bemanningsplanene for IKOM. 

Vedtak i MH - LOSAM - 19.04.2017

LOSAM tar saken til orientering. Det avholdes et ekstraordinært møte i LOSAM torsdag 27. 
april kl. 10:00-11:00 som forberedelse til drøftingsmøtet om den endelig bemanningsplanen 10. 
mai. 

ST 26/17 Arealdisponering Campus Tungasletta

Behandling i MH - LOSAM - 19.04.2017

Judith Rødsten informerte om saken. Organisasjonene syntes saksfremstillingen var mangelfull, 
man savnet tegninger/kartskisser over lokalene, det var ikke undersøkt konkret hva 
vernepleierutdanningen var så misfornøyd med, og prosessen med medvirkning for de 
involverte ansatte burde vært bedre.

Vedtak i MH - LOSAM - 19.04.2017

Før flyttingen gjennomføres bør det undersøkes grundigere hva vernepleierutdanningen er 
misfornøyd med og om dette, om mulig, kan imøtekommes. LOSAM tar saken for øvrig til 
orientering. 



ST 27/17 Forslag til nye medlemmer til valgkomite ved Fakultet for medisin og 
helsevitenskap

Behandling i MH - LOSAM - 19.04.2017

Albert Verhagen informerte om saken. Dekan er opptatt av bred representasjon i valgkomiteen. 

Vedtak i MH - LOSAM - 19.04.2017

Organisasjonene kan foreslå personer til valgkomiteen. Frist fredag 28.04 kl. 16:00. 

ST 28/17 Forslag til nye medlemmer til valgstyret ved Fakultet for medisin og 
helsevitenskap

Behandling i MH - LOSAM - 19.04.2017

Albert Verhagen informerte om saken. Dekan er opptatt av bred representasjon i valgstyret. 

Vedtak i MH - LOSAM - 19.04.2017

Organisasjonene kan foreslå personer til valgstyret. Frist fredag 28.04 kl. 16:00. 

ST 29/17 Ansattrepresentanter for de teknisk-administrative rekrutteringsprosessene ved 
MH

Behandling i MH - LOSAM - 19.04.2017

Albert Verhagen informerte om saken. Det er til tider problem med å finne tilgjengelige 
ansattrepresentanter. Organisasjonene oppfordres til å finne personer som kan være 
tilgjengelige. 

Vedtak i MH - LOSAM - 19.04.2017

Organisasjonene oppfordres til å finne personer som kan være tilgjengelige som 
ansattrepresentanter. 

ST 30/17 Nytt fra dekanen

Behandling i MH - LOSAM - 19.04.2017

Dekan informerte om aktuelle saker ved fakultetet. Det gjennomføres nå årlige stillingsmøter 
med alle instituttene for å planlegge hvilke ressurser man har behov for fremover, og om noen 
stillingshjemler kanskje bør flyttes for å få best mulig balanse mellom behov og tilgjengelige 
ressurser på de enkelte enhetene. 

MH begynner også å få utfordringer med infrastruktur. Det er 10 år siden utbyggingen av 
universitetssykehuset var ferdig, og en del teknisk utstyr begynner å bli både slitt og utdatert. 
Det er også utfordringer med planleggingen av det nye bygget i Elgeseter gate 10 (Fische-



bygget). Det nye bygget ble planlagt i samarbeid mellom Statsbygg og HiST, men NTNU har nå 
litt andre behov. Statsbygg har så langt vært lite villige til å gjøre endringer.

Rektor har mottatt klage fra en ansatt ved MH på at IKOM får en forkortelse bestående av 4 
bokstaver, mens et tilsvarende ønske fra ISM om ISMS ble avslått og at «sykepleie» dermed ble 
usynliggjort. Klagen er ferdigbehandlet i rektoratet. Rektor ønsker ikke å starte en ny prosess 
om instituttnavnforkortelsene og mener det fullstendige navnet tross alt er det viktigste og der er 
sykepleie godt ivaretatt (Institutt for samfunnsmedisin og sykepleie). IKOM er dessuten mye 
lettere å uttale enn ISMS, og vil derfor fungerer bedre i dagligtale. 

Kari Risnes: Lurer på hvordan det går med etableringen av medisinutdanningen på Levanger. 
Dekan informerte om fremdriften, om den nye prosjektgruppen, og at dekan og adm.dir for HNT 
utgjør styringsgruppen. Det er enighet om at HNT skal dekke 50 % av alle ekstra kostnader, så 
etableringen vil ikke få negative økonomiske konsekvenser for utdanningen i Trondheim. 

Sissel Skarra: Lurer på om nytt medlem Astrid Hjelde blir avglemt i innkallingene til 
Tilsettingsrådet? Albert Verhagen lover å sjekke og sørge for at riktige personer innkalles til 
møtene. 

Vesna Forbergskog: Lurer på hvordan det går med saken om like arbeidsforhold for ansatte ved 
NTNU og høgskolene, og særlig vekting av undervisningen som nå er helt forskjellig. NSF har 
fått opplyst fra Tore Romundstad at det er nedsatt en gruppe som skal se på dette. Dekan 
opplyser at kartlegging er igangsatt for å få oversikt over dagens situasjon. Det er heller ikke 
nødvendigvis slik at alle fag skal vektes likt. Noen fag er under stadig utvikling og det krever 
mye av foreleser å holde seg oppdatert, mens andre fag er mer statiske. 

Organisasjonene savner en oversikt over pågående prosesser og prosjektgrupper ved fakultetet. 
Her må ledelsen bli mye flinkere til å fortelle hva som skjer, og oppfordres til å bruke INNSIDA 
aktivt som meldingskanal. Det er vanskelig for organisasjonene å ivareta medvirkning hvis de 
ikke vet at noe foregår. Dekan har forståelse for dette, men viser også til at fakultetet praktiserer 
linjeledelse og at alle avgjørelser for daglig drift ikke kan være gjenstand for drøfting og 
medvirkning i LOSAM. Organisasjonene er enige i dette, men vil gjerne vite hva som skjer, selv 
om man ikke skal være med å bestemme om det skal skje. 

Vedtak i MH - LOSAM - 19.04.2017

LOSAM tar saken til orientering. 


